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1 Närvaro

1.1 Närvarande

Soren Smink, Felix Gustafsson, Filip Göransson, Erik Knutsson, Daniel Bleckert, Linus Frisk, William Balte,
Jonathan Rendel, Theo Johnsson, Dante Wengeler, Ruben Croall

1.2 Anmäld frånvaro

Matteus Sangeri

1.3 Frånvaro

Mattias Rademaekers

1.4 Adjungeringar

1 NÄRVARO 1



Styrelsemöte ÖDET Programförening 2022-11-18

2 Dagordning

2.1 Mötet öppnas:

12.14

2.2 Dagordning godkänns:

Ja

2.3 Val av mötesordförande:

Soren Smink

2.4 Val av justeringsperson:

William Balte

2.5 Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till i handlingarna:

Inte tillagda på nya hemsidan

2.6 Inkomna skrivelser:

Soren ska på möte med Morgan i slutet av november.
Morgan mailade, möte mellan Morgan och Soren.
Fråga & avstämning från Mito.
Mito har mailat runt i styrelsen.

2.7 Uppföljning: skrivelser

Hackathon Huawei - Skickar vidare info till IOM som delar vidare.

2.8 Uppföljning: sektionsrapporter

2.8.1 Ekonomi:

Kortkonto: 10 125.38 Kr
Phestkonto: 644.75 Kr
Placeringskonto: 500 Kr
Swedbank - Soren återkommer i discord.
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2.8.2 Phestorgan

Phestorgan ska kontakta flera föreningar/binda kontakt inför eventuella gasquer/ÖDET-fredagar. - återkom-
mer
Vikinga-gasque 18/11
MÖS-gasque har bestämt datum och arbetare
Mekatronens jul 16/12 slås ihop med ÖDET-fredag, biljett släpp i början av december

2.8.3 Mekis

Jonathans PID-regulator - inte installerad - Återkommer

2.8.4 IOM

Leos termosar överlämnad, allt annat överlämnat.
Ödet-LAN
håller på att samla ihop frågeställning och kollar alternativ hos både Gameeffect och eventuellt Lilla Hjärtat.

Fixar frågeställningar för Gameeffect och Lilla Hjärtat, 035 utanför bilden.
Vem har datamärken?
De ligger i skåpet på D2

Ljudcenter
William har fått kontakt, mailtråden ska ligga i IOM, William tar över ljudcenter.
Försäljningsplaner?
Lägga upp aviseringar för nya märken ungefär 1 gång per månad på hemsidan/instagram.
Discord-rättigheter (William?)
Ta väck användare från permission roller på den stora ÖDET discord servern.
Soren har uppdaterat styrelselistan i Discord.
Hemsidan - statusuppdatering?
Workshop om att övergå till en ny version skapad av Daniel. Söndag kl.18
Vi ska återigen ta upp pluggmaterialsprojektet. Återkommer.

2.8.5 KON

Ecoist med U och Vingmuttern - överlämnat?
Komma överens om ett datum och meddela Thomas, anpassa efter vingmuttern, mitten av december
Eventuell spökboll - har KON tagit över, nej, Ruben tar över istället
Soren & Filip hade möte med idrottsförbundet.
Inte så stort intresse för mångamedlemmar att gåmed idrottsförbundet, kan fortfarande boka IC fär eventuell
spökboll tunering.
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2.8.6 D2, D4, pant och projektrum

Hade workshop om skrivare, fick bra alternativ. Soren bråkar för närvarande med Hinken om budget.
Återkommer efter möte nästa vecka.
Stökiga studenter på D - uppdatering?
Fortfarande lite stökigt i 2ornas sal - Varit möte med skolrepresentanter och anonym individ angående trivsel
och säkerhet. Obehöriga på D4 som släppts in av annan lärare. Julpynt runt första advent? Möte angående
pennor och sudd på D.

2.9 Övriga ärenden

Joel ska göra Soren & Mattias till administratörer för gamla ÖDET-Facebook-gruppen. - Återkommer
Alla ska ha åtkomst till sin styrelsemail?
Gamla styrelsen avlägsnad från nästan alla sociala medier
IC-event - Soren hade möte på onsdag
Styrelsetröjor -Matteus är överlycklig. Fakturan ska vara betald, Dante får återkommamed betalningsdetaljer,
swisha föreningen
Soren och Mattias hade träff med alla andra ordförande & Högskolan.

2.9.1 Workshops:

Mekismärke, återkommer i discord
Gamla&nya styrelsen, när det gått lite tid.
Ödet-hemsidan.

2.10 Nästa möte:

Om Ca. 2 veckor.

2.11 Nästa workshop:

Ödet-hemsidan denna söndagen.

2.12 Mötet avslutas:

13.09
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3 Justering

3.1 Disclaimer

Tillvald ordförande, justeringsperson och sekreterare ansvarar själva för att lämna kommentarer senast 24
dagar efter mötet. Vid avsaknad av protest godkänns därefter protokollet automatiskt under nästa möte och
läggs då till handlingarna.

3.2 Justeringspersonens underskrift:

Justeringsperson William Balte och mötesordförande Soren Smink godkänner protokollet 13:10:42
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